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ZÁPIS  
ZE ZASEDÁNÍ NÁHRADNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE POBOČNÉHO SPOLKU 

 
 
Výbor pobočného spolku s názvem Moravský rybářský svaz, z. s. pobočný spolek Ratíškovice, 
zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeným Krajským soudem v Brně, oddíl L, vložka 18283 sídlo U 
Hliníka 1163, 696 02 Ratíškovice, IČ - 613 92 456 (dále jen „pobočný spolek“), svolal na den                         
24. 2. 2024 v 15:00 hodin do hasičské zbrojnice (č. p. 1290, ul. Řádky, Ratíškovice) zasedání výroční 
(náhradní) členskou schůzi pobočného spolku. 
 
Program zasedání výroční (náhradní) členské schůze: 
 

1) Úvod 
2) Schválení programu 
3) Volba zapisovatele 
4) Volba návrhové a mandátové komise 
5) Kontrola usnesení 
6) Plán akcí a činnosti na rok 2024 
7) Kontrola financí za rok 2023, schválení účetní závěrky za rok 2023 
8) Kontrola hospodaření na revíru za rok 2023 
9) Zpráva vedení rybářské stráže za rok 2023 
10) Zpráva vedoucího rybářského kroužku za rok 2023 
11) Zpráva kontrolní a revizní komise za rok 2023 
12) Přestávka 
13) Diskuze (různé) 
14) Schválení usnesení 
15) Závěr 

 
1) Úvod 

 
Předsedající přivítal na zasedání členské schůze přítomné členy a hosty.  
 
Následně byla vyhlášena minuta ticha za zemřelé členy. 
 
Předseda výboru pobočného spolku jako předsedající (řídící) zasedání svolané výroční členské 
schůze pobočného spolku konstatuje, že podle přiložené listiny přítomných je zasedání výroční 
členské schůze přítomno 41 členů pobočného spolku oprávněných volit z celkového počtu 254 
členů pobočného spolku oprávněných volit, tedy menšina členů pobočného spolku oprávněných 
volit.  
 
Výroční členská schůze není schopna se usnášet, neboť není přítomna nadpoloviční většina členů 
pobočného spolku oprávněných volit. Z uvedeného důvodu se v souladu s pozvánkou na výroční 
(náhradní) členskou schůzi pobočného spolku obsahující údaje o konání zasedání náhradní 
členské schůze koná ve stejný den, na stejném místě a se stejným návrhem programu o 15 minut 
později, tj. v 15:15 toto zasedání náhradní členské schůze pobočného spolku, které je 
s odvoláním na ustanovení § 14 odst. 2 Stanov Moravského rybářského svazu, z.s. schopno se 
usnášet i při nesplnění podmínky přítomnosti většiny členů pobočného spolku oprávněných volit.  
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Předsedající přivítal na zasedání náhradní členské schůze přítomné členy a hosty.  

 
2) Schválení programu 

 
Navržený program zasedání náhradní členské schůze byl schválen s výsledkem hlasování:  
pro 41, zdržel se 0, proti 0. 
 
což je požadovaná většina hlasů přítomných členů.  

 
Náhradní členská schůze pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
 
Náhradní členská schůze schvaluje program náhradní členské schůze pobočného spolku konané 
dne 24. 2. 2024 ve znění uvedeném v pozvánce na výroční (náhradní) členskou schůzi 
pobočného spolku. 

 
3) Volba zapisovatele a komisí 
 

Náhradní členská schůze volí zapisovatele. 
 
Výbor pobočného spolku navrhuje jako zapisovatele průběhu zasedání náhradní členské schůze 
Tomáše Kočvaru, který se svou případnou volbou vyslovil souhlas. Jiný návrh učiněn nebyl.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování s výsledkem hlasování:  
pro 41, zdržel se 0, proti 0, 
 
což je požadovaná většina hlasů přítomných členů.  

 
Náhradní členská schůze pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
 
Náhradní členská schůze volí jako zapisovatele průběhu zasedání náhradní členské schůze 
Tomáše Kočvaru. 
 

4) Volba komisí 
 

Náhradní členská schůze volí dvoučlenné komise - návrhovou a mandátovou. 
 

Výbor pobočného spolku navrhuje jako kandidáty do jednotlivých komisí: 
- návrhové – Jaroslav Bábík, Dalimil Šupa 

 
- mandátové – Jaroslav Bábík, Dalimil Šupa 

 
kteří se svou případnou volbou vyslovili souhlas. 
 
Předsedající se dotázal členů přítomných na náhradní členské schůzi, zda jsou k uvedenému 
návrhu připomínky nebo doplňující návrhy. Jiný návrh učiněn nebyl. 
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Bylo přistoupeno k hlasování s výsledkem hlasování: 
- návrhové –  pro 41, zdržel se 0, proti 0, 

 
- mandátové – pro 41, zdržel se 0, proti 0, 

 
což je požadovaná většina hlasů přítomných členů.  
 
Náhradní členská schůze pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
 
Náhradní členská schůze volí jednotlivé ve složení: 
- návrhová – Jaroslav Bábík, Dalimil Šupa 
- mandátová – Jaroslav Bábík, Dalimil Šupa 

 
Předsedající požádal, aby komise zvolily své předsedy a zahájily činnost.  

 
5) Kontrola usnesení 

 
Zprávu o činnosti výboru pobočného spolku za uplynulé volební období přednesl předseda 
pobočného spolku Pavel Košulič. 
 
Předseda pobočného spolku revidoval přijatá usnesení z výroční členské schůze v roce 2023 a 
k jednotlivým bodům přednesl svůj komentář: 
 
Hlavní body: 

• rybářské závody 2023 – poděkování sponzorům, členům za organizaci a účast 
• akce „Opékání selete“ – poděkování členům za organizaci a účast 
• správa a údržba revíru Morava 4C – probíhá průběžně 
• změna míry lína obecného na revíru Morava 4C – od 1. 1. 2024 platí míra lína na revíru 

Morava 4C, a to 30 cm 
• oprava chodníku kolem střelnice – bude řešeno ve spolupráci s obcí Ratíškovice, probíhají 

průběžná jednání  
 

Předsedající se dotázal členů přítomných na zasedání náhradní členské schůzi, zda jsou 
k předneseným bodům nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných členů nebyly vzneseny 
žádné doplňující návrhy nebo dotazy. 
 
Zpráva byla náhradní členskou schůzí vzata na vědomí.  

 
6) Plán akcí a činnosti na rok 2024 

Předseda pobočného spolku Pavel Košulič přednesl plán akcí a činnosti pobočného spolku na rok 
2024. 
 
Rybářské závody dětí a dospělých v roce 2024 

• předpokládaný termín závodů je 14. 9. 2024 
 

Akce „Opékání selete“ 
• předpokládaný termín akce je 10. 8. 2024 na rybářské baště 
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Montáž klimatizace v objektu rybářské bašty 

• provozovatelka rybářské bašty požádala výbor pobočného spolku o prověření možnosti 
instalace klimatizace v objektu  

• v současné době probíhá poptávka po dodavatelích 
• předpokládaný termín realizace je v 05/2024 
• předpokládané náklady cca 40 000 Kč 

 
Údržba revíru Morava 4C 

• probíhá průběžně externími dodavateli 
• letos bude opět provedena prořezávka keřů a stromů okolo revíru 

 
Předsedající se dotázal členů přítomných na náhradní členské schůzi, zda jsou k přednesenému 
plánu nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných členů nebyly vzneseny žádné připomínky 
nebo dotazy. 
 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o návrhu na schválení plánu akcí a plánu hospodaření 
pobočného spolku na rok 2024 s výsledkem hlasování:  
 
Bylo přistoupeno k hlasování s výsledkem hlasování:  
pro 41, zdržel se 0, proti 0, 
 
což je požadovaná většina hlasů přítomných členů.  
 
Náhradní členská schůze pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
 
Náhradní členská schůze schvaluje plán akcí a činnosti pobočného spolku na rok 2024 ve znění 
předloženém a předneseném na zasedání náhradní členské schůze. 

 
7) Kontrola financí za rok 2023, schválení účetní závěrky za rok 2023 

Ekonom pobočného spolku Jindřich Podrázský přednesl výsledky hospodaření a účetní závěrku 
pobočného spolku za rok 2023. 
 
Tržby za rok 2023 činily celkem 708 tis. Kč, náklady celkem 666 tis. Kč, zisk 41 297 Kč 
 
Zpráva je součástí zápisu jako příloha č. 1. 
 
Předsedající se dotázal členů přítomných na zasedání náhradní členské schůzi, zda jsou 
k přednesené účetní závěrce nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných členů nebyly 
vzneseny žádné připomínky nebo dotazy. 
 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o návrhu na schválení účetní závěrky pobočného spolku za rok 
2023 s výsledkem hlasování:  
pro 41, zdržel se 0, proti 0, 
 
což je požadovaná většina hlasů přítomných členů.  
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Náhradní členská schůze pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
 
Náhradní členská schůze schvaluje účetní závěrku pobočného spolku za rok 2023 ve znění 
předloženém a předneseném na zasedání náhradní členské schůze. 
 

8) Kontrola hospodaření na revíru za rok 2023 

Hospodář pobočného spolku Tomáš Motloch přednesl sumarizaci úlovků na revíru Morava 4C za 
rok 2023. 
 
V roce 2023 bylo do revíru Morava 4C dle zarybňovacího plánu vysazeno:   

• kapr 2 000 kg, lín 100 kg, štika 95 kg, candát 20 kg, sumec 40 kg, amur 240 kg  
• hospodář spolku upozornil na problém násadou candáta, deficit bude doplněn 

v letošním roce 
 

Podle odevzdaných sumářů členů PS bylo na revíru Morava 4C uloveno: 
• kapr 544 kg, štika 20 kg, sumec 12 kg, amur 100 kg  

 
Zpráva je součástí zápisu jako příloha č. 2. 
 
Dále byli přítomní čelné seznámeni se zarybňovacím plánem na rok 2024. 

 
Předsedající se dotázal členů přítomných na náhradní členské schůzi, zda jsou k přednesenému 
plánu nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných členů nebyly vzneseny žádné připomínky 
nebo dotazy. 
 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o návrhu na schválení výsledků hospodaření pobočného 
spolku za rok 2023 a plánu hospodaření pobočného spolku na rok 2024 s výsledkem hlasování:  
 
pro 41, zdržel se 0, proti 0, 
 
což je požadovaná většina hlasů přítomných členů.  
 
Náhradní členská schůze pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
 
Náhradní členská schůze schvaluje výsledek hospodaření pobočného spolku za rok 2023 a  plán 
hospodaření pobočného spolku na rok 2024 ve znění předloženém a předneseném na zasedání 
náhradní členské schůze. 

 
9) Zpráva vedení rybářské stráže za rok 2023 

 
Zprávu vedení rybářské stráže pobočného spolku za rok 2023 přednesl v zastoupení předseda 
spolku Pavel Košulič. Vedoucí rybářské stráže Ing. Antonín Šťastný, PhD. se z náhradní členské 
schůze omluvil.  
  
Rybářská stráž má v současné době 7 členů, v letošním roce byla na revíru odebrána pouze           
1 povolenka.  
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Poděkoval všem členům za aktivitu, vyzvedl počet kontrol provedených p. Josefem Jakubíčkem a 
současně oznámil, že všichni členové rybářské stráže splnili všechny své uložené povinnosti bez 
připomínek.  
 
Předsedající se dotázal členů přítomných na zasedání náhradní členské schůzi, zda jsou 
k předneseným bodům nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných členů nebyly vzneseny 
žádné doplňující návrhy nebo dotazy. 
 
Zpráva byla náhradní členskou schůzí vzata na vědomí.  
 

10) Zpráva vedoucího rybářského kroužku za rok 2023 
 
Zprávu vedení rybářského kroužku pobočného spolku za rok 2023 přednesl v zastoupení 
předseda spolku Pavel Košulič. Vedoucí rybářského kroužku Libor Svoboda se z náhradní členské 
schůze omluvil.  
 
Do rybářského kroužku bylo přihlášeno 23 dětí, přijato jich bylo 13, ke dni 9. 3. 2024 jich 
absolvovalo závěrečné zkoušky 10 a jeden dospělý. 
 
Rybářský kroužek obdržel dotaci od obce Ratíškovice ve výši 10 000 Kč, která bude použita na 
činnost a aktivity rybářského kroužku. Předseda spolku informoval přítomné členy, že za 
obdržené finance bude pořízena rybářská výbava pro absolventy rybářského kroužku.  
 
Poděkoval vedoucímu rybářského kroužku za aktivitu.  
 
Předsedající se dotázal členů přítomných na zasedání náhradní členské schůzi, zda jsou 
k předneseným bodům nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných členů nebyly vzneseny 
žádné doplňující návrhy nebo dotazy. 
 
Zpráva byla náhradní členskou schůzí vzata na vědomí.  
 

11) Zpráva kontrolní a revizní komise za rok 2023 
 
Zprávu o činnosti kontrolní a revizní komise (KRK) pobočného spolku za rok 2023 přednesl 
předseda komise Jan Kordula.  
 
V průběhu roku 2023 byl pravidelně kontrolován poštovní a pokladní deník, předseda KRK se 
pravidelně účastní výborových schůzí pobočního spolku, kde přítomné informuje o jejich zasedání 
a výsledcích kontrol. 
 
KRK nezjistila chyby v hospodaření pobočního spolku za tok 2023. 

 
Předsedající se dotázal členů přítomných na zasedání náhradní členské schůzi, zda jsou 
k předneseným bodům nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných členů nebyly vzneseny 
žádné doplňující návrhy nebo dotazy. 
 
Zpráva byla náhradní členskou schůzí vzata na vědomí.  
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12) Přestávka 

 
Předseda pobočného spolku Pavel Košulič vyhlásil 30 – ti minutovou přestávku na občerstvení.  
 

13) Diskuze (různé) 
  

Předseda pobočného spolku Pavel Košulič se dotázal členů přítomných na zasedání náhradní 
členské schůzi, zda jsou nějaké návrhy do diskuze. 
 
Byly řešeny následující návrhy: 
 
a) zákaz šokových montáží na revíru Morava 4C 
- tato problematika je pravidelně řešena na svazových výborech v Brně 
- náhradní členská schůze ukládá předsedovi pobočného spolku Pavlu Košuličovi projednat tuto 
problematiku s hlavním hospodářem MRS 
 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o tomto návrhu s výsledkem hlasování:  
 
pro 16, zdržel se 3, proti 6, usnesení nebylo schváleno 
 
b) vybudování kanalizace na schodišti do sklepa objektu rybářské bašty 
- provozovatelka rybářské bašty upozornila na zatékání dešťových vod do objektu před vchodem 
do sklepa, který není nijak zakrytý 
- náhradní členská schůze ukládá předsedovi pobočného spolku Pavlu Košuličovi vyřešit tuto 
situaci přímo na místě 
 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o tomto návrhu s výsledkem hlasování:  
 
pro 41, zdržel se 0, proti 0, usnesení bylo schváleno 
 
c) dětské hřiště u objektu rybářské bašty 
- byl vznesen dotaz na údržbu herních prvků u objektu rybářské bašty 
- předseda pobočného spolku informoval přítomné členy, že dětské hřiště je v majetku obce 
Ratíškovice, která je zodpovědná za jeho údržbu a bezpečný provoz  
 
d) Problematika zachování „K70“ 
- řeší se ve spolupráci s okolními spolky 
 
Předseda pobočného spolku Pavel Košulič se dotázal členů přítomných na zasedání náhradní 
členské schůzi, zda jsou nějaké další návrhy do diskuze. 
 
Z řad přítomných členů již nebyly vzneseny žádné doplňující návrhy nebo dotazy. 
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14) Zprávy komisí 

 
Za návrhovou komisi přednesl zprávu Dalimil Šupa 
 
Za mandátovou komisi přednesl zprávu Dalimil Šupa 

 
Předsedající se dotázal členů přítomných na zasedání náhradní členské schůzi, zda jsou 
k předneseným zprávám nějaké dotazy či připomínky. Z řad přítomných členů nebyly vzneseny 
žádné doplňující návrhy nebo dotazy. 
 
Zprávy byly náhradní členskou schůzí vzaty na vědomí.  

 
15) Závěr 

 
V 17:00 hodin předsedající ukončil zasedání náhradní členské schůze pobočného spolku.  

 
 
Tento zápis byl vyhotoven v ……Ratíškovicích………. dne ………2. 3. 2024…… 
 
 
 
 
_________________________________ 
Tomáš Kočvara 
Zapisovatel 
 
 
 
 
_________________________________ 
Dalimil Šupa 
předseda mandátové komise  
zvolený náhradní členskou schůzí 
 
 
 
 
_________________________________ 
Pavel Košulič 
předseda výboru pobočného spolku jako 
předsedající zasedání náhradní členské schůze 


